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W związku z artykułem Roberta Domżala PODRÓŻ DREZYNĄ DO OSOWEJ GÓRY ? — Polska
Głos Wielkopolski nr 72 z dnia 26.03.2013, postawiłem na Sesji RM następujące pytania, które
przekazuję w formie pisemnej:

1. Spółka PKP zamierza przekazać gminie Mosina nieczynną od lat linię kolejową do Osowej Góry. Do
urzędu z głosiła się osoba zainteresowana uruchomieniem drezyny na trasie Puszczykowo Osowa
Góra. W przeszłości takie próby były podejmowane z różnym skutkiem.

Miejsce po torowisku miało być wykorzystane na przyszłe drogowe obejście miasta po zachodniej
stronie. Na jakim etapie są prace związane z tym tematem ? Czy nowa sytuacja nie będzie
powodowała kolizji z przyszłościową obwodnicą?

2. Tzw. CZERWONKA jako prawoskręt dla pojazdów jadących od Poznania i dalej w kierunku
zachodnim. Rozwiązanie to stanowiłoby duże usprawnienie dla ruchu pojazdów i odciążenie dojazdu
do ronda na Budzyniu. Na jakim etapie jest sprawa projektowania drogi i uzgodnień? Kiedy czasowo
przewidywana jest ewentualna realizacja?

3. Z przedstawionej informacji Burmistrza Gminy wynika, że doszło do spotkania z właścicielami
terenu po BARWIE. Jakie jest obecnie przeznaczenie tego terenu? Czy wiadomo, kiedy właściciel(e)
przystąpią do realizacji zagospodarowania terenu?
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W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań radnego Jacka Szeszuły w sprawie

nieczyilnej linii kolejowej do Osowej Góry, w sprawie tak zwanej Czerwonki jako

prawoskrętu dla pojazdów jadących od Poznania i dalej w kierunku zachodnim

oraz w sprawie terenu po „Barwie”.
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